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Onderwerp : luifel binnenplaats CCAS 
 
 
Toelichtende nota & vraag 
 
 
Er is al lang sprake van het plaatsen van een luifel aan de binnenkoer van het CCAS, om zo bij regenachtig weer toch gebruik te 

kunnen blijven maken van die binnenkoer bij de organisatie van festiviteiten en evenementen allerhande. 
 
De schepen van cultuur heeft dit zelf al meermaals beloofd, doch tot op heden is er hiervan geen sprake, ofschoon wel al 

meermaals werd gecommuniceerd over de (broodnodige) renovatie van de aansluitende gebouwen van de academie (wat toch een 
direkte aanleiding zou kunnen zijn om dit dossier “mee te nemen”).  Verleden jaar klonk het nog “dat het begrotingstechnisch zou 

worden bekeken”, maar nadien werd het terzake weer stil. 
 
Vraag die zich op heden dus nog steeds stelt is of er in de direkte toekomst en op korte termijn een luifel zal worden geplaatst of 

niet en zo neen, waarom dan niet? 
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